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Fællesbestyrelse Sejerø Skole og Børnehus 
 
 
 
 
Mødetype: fællesbestyrelse møde på Sejerø 
Skole 
Dato og tid: tirsdag d. 28.11 kl. 18:00 

Fraværende: 

Nanna, Magnus, Lærke 

 Emne  Proces Beslutning P-plads 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
  

Godkendt 
 

 

2. 8. Klasse på Sejerø 
(Signe) 

 Fordele: 
- Børnene får et år 

længere hjrmme 
- Større muligheder 

for en efterskole 
tæt på i 9. klasse 

- I 8. klasse er det 
længere væk 

- Fastholde 
familierne på øen 

 
Ulemper: 

- Børnenes faglige, 
sociale og 
personlige 
udvikling. 

- Eksamener 
- Glidebane; måske 

9. klasse med 
- Der er ikke 

aktiviteter til 
større børn på øen 

 
Ønske: - betalt transport, 
der er organiseret i 8. 
klasse, fordi det er 
længere væk. 
 
Da bestyrelsen ikke er 
enige i, hvad der er det 
bedste, vil vi sende et 
svar på det. 

 

https://protect.checkpoint.com/v2/___http:/sejeroeskole.skoleporten.dk/sp___.YzJlOmthbHVuZGJvcmdrb21tdW5lOmM6bzowNmU1ZjZlYzdkOGQyNjM1MmQ1ODhlY2VjYmFiZGU0OTo2OmE2YmQ6ZDI1NmMzZjRjYzcyOTczYTYzMDQ1ZGMyMjUxNmRjNDQzYmRiNjA5MTNkYzE3YTcwZDliODRiNzk3NGQwYTE1YzpwOlQ6Tg
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3. Ny Styrelsesvedtægt 
(Signe) 

 Det er positivt, at vi kan 
være 3 forældre i 
bestyrelsen. 
Det er ligeledes positivt, 
at der er fælles ledelse 
mellem Sejerø og 
Firhøjskolen. 
 
Vi sender et fælles 
høringssvar. 
 

 

4. 
 

Tilsyn i Børnehuset 
(Lisbeth) 

 Det ordinære tilsyn (hvert 
år) er gået fint. Det er 
plads til at forbedre tre 
forhold: 
 

- Magtanvendelser 
(registrering). 
Forskel på at føre 
et barn og lave en 
magtanvendelse 

- Fysiske 
læringsmiljø – her 
er vi i gang 
allerede. 
Læringsrum i 
rummet. 

- Bedre til at 
dokumentere, når 
vi evaluerer. 

 
Vi blev opfordret til at 
lave en handleplan.  
Der kommer et 
opfølgende besøg 
indenfor tre måneder. 
 

 

5. Lus (Lisbeth)  Det er dyrt og 
forstyrrende at behandle 
børn for lus og frustrerer, 
at det er sket så mange 
gange i løbet af efteråret. 
Det er sæson for lus lige 
nu, og få familier kæmper 
rigtig meget med dem. 
 
Vi reviderer den 
lusepolitik/retningslinje, 
som bestyrelsen har lavet 
til næste møde.  
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Vi tilbyder ekstra 
samtale/hjælp, hvis vi ser 
gentagne tilfælde. 
 
Tøj, tæpper osv. kommer 
i karantæne. Vi sender 
anbefalingerne fra 
Sundhedsstyrelsen ud på 
Aula efter denne 
drøftelse. Der tales med 
børnene om, at det ikke 
er skamfuldt at have lus. 

6. Hvad er en 
Skolebestyrelse og 
hvad laver vi ( 
Lisbeth) 

 Alle kan byde ind til 
bestyrelsens arbejde. Vi 
vil behandle alle punkter. 
Skriv på Aula, at alle kan 
byde ind med emner til 
bestyrelsen. Navne og 
kontaktoplysninger. Kian 
laver det, og Lisbeth 
sender det ud. 

 

7. Trivselstopmødet i 
Kalundborg (Joan) 

 Elevrødderne fra gruppe 
to har været med Joan til 
trivselstopmødet.  
Joan kan medtage 
punkter fra eleverne til 
bestyrelsesmøderne. 

 

8. Overtøj og andet tøj 
(Kian) 

 Eleverne må godt bruge 
omklædningen over det 
hele i løbet dagen. Når 
dagen er slut skal, de 
flytte det sammen. Om 
fredagen skal det tages 
med hjem, og ved 
ferierne skal alt med 
hjem fra skabene, så der 
kan gøres rent. 
De børn, der bor længst 
væk, skal ikke cykle hjem 
efter dem. Lånetøj er en 
mulighed. 

 

9.  EVT.  Næste møde: 
27/2-2025 
 
Magnus træder ind som 
medarbejderrepræsentant 
for børnehuset til næste 
møde. 

 

10.      

11.      
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